
Technische vragen 

Datum indienen: 28 februari 2024 

Datum politieke avond: 5 maart 2024 

Agendapunt: 3. Programmaplan Duurzaamheid 

Onderwerp: 
Programmaplan Duurzaamheid en bijbehorend raadsvoorstel 

Toelichting en vragen: 
Onder 5. Kanttekeningen en risico’s van het raadsvoorstel staat vermeld dat ‘De plannen voor 2025 
worden deels bepaald door het water- en rioleringsprogramma (WRP) en lokale adaptatiestrategie. 
Mocht deze aanvullende financiering niet beschikbaar komen, is het niet mogelijk om alle ambities en 
doelstellingen rondom klimaatadaptatie te realiseren en moeten keuzes gemaakt worden.' 
 
Vraag 1. Hoe en wanneer zullen deze keuzes gemaakt (moeten) worden; wordt de raad hierbij 
betrokken en zo ja, hoe? 
 
In tabel 1 op pag. 3 en 4 van het 'Raadsvoorstel programma duurzaamheid' staan 2 subsidies, te 
weten 'Wijk van de toekomst' en 'SPUK natuurinclusief isoleren', onder het kopje 'Aangevraagd of nog 
aan te vragen'. In totaal gaat dit om 258.000 euro die nog beschikbaar zou moeten komen. 

Vraag 2. Zijn beide subsidies inmiddels aangevraagd? Zo ja, is er een uitspraak te doen over de 
verwachte kans dat deze subsidies toegekend zullen worden? Wanneer wordt het besluit over 
toekenning definitief? 
 
Op pag. 7 in Programmaplan Duurzaamheid staat onder de doelstellingen (bullet 4) vermeld dat 
‘Vanuit het programma duurzaamheid worden middelen beschikbaar gesteld om jaarlijks 20 extra 
nieuwe bomen in de openbare ruimte en 50 bomen in particuliere tuinen binnen de bebouwde kom te 
planten.' 
 
Vraag 3. Op basis van welk beleid is gekozen voor de hier genoemde 70 bomen? 
 
Onder bovengenoemde punt in het Programmaplan staat ook genoemd dat er vanuit de beheergelden 
jaarlijks circa 100 bomen geplant worden ter vervanging van bomen die uitgevallen zijn. 
 
Vraag 4. Wordt bij de vervanging van uitgevallen bomen ook gekeken naar hun omvang, met name 
het kroonvolume dat verloren is gegaan? M.a.w., worden volgroeide bomen 1 op 1 vervangen door 
jonge bomen of door meerdere jonge bomen om het kroonvolume minimaal gelijk te houden? 
 
Op pag. 7 in het Programmaplan staat als doelstelling (bullet 5) vermeld een ‘In 2026 vastgesteld 
Soortenmanagement Plan (SMP) en bijbehorend monitoringsprogramma.' 
 
Vraag 5. Wordt er voor de gehele gemeente, zowel bebouwde kom als buitengebied, voor 2026 een 
SMP opgesteld? Zo nee, voor welk deel wordt een SMP voorzien? 
 
Vraag 6. Bij het laatste punt op pag. 15 is tekst weggevallen. Kan deze alsnog gedeeld worden? 
 
Vraag 7. Onder ambities op pag. 16 wordt geen peiljaar genoemd. T.o.v. welk jaar worden de 
genoemde reducties bepaald? 



 
Op pag. 19 staat vermeld dat er een participatieplatform ontwikkeld wordt. De planning is dat begin 
2024 het platform in gebruik genomen kan worden. 
 
Vraag 8. Hoe staat het met de ontwikkeling van dat platform? 

 

Indiener/fractie: Erwin Roze / GroenLinks Overbetuwe 

 

Antwoord(en) ambtelijke organisatie: 
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